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Z á p i s 

o průběhu konference občanského sdružení SKI Vítkovice – Bílá, IČ: 70632219, se sídlem Bílá 173, PSČ 739 15, Staré 
Hamry, (dále též jen „SKI“), konané dne 4.12.2017, od. 17:00 hod., v zasedací místnosti restaurace Městského 
stadionu ve Vítkovicích.  

Pořad jednání konference: 

1. Prezentace účastníků od 16,30 hod  

2. Zahájení konference v 17,00 hod  

3. Informace o činnosti spolku během léta 2017 /po VH 2017/  
    a informace o aktivitách ve SKI Areálu Bílá v roce 2017 a výhled na rok 2018  
4. Informace o předběžných ekonomických výsledcích k 31.10.2017  
     - SKI Vítkovice –Bílá z.s. ,       - SKI Bílá Služby s.r.o.        
5. Informace o brigádnických hodinách a o způsobu vydávání členských jízdenek pro novou sezonu  
6. Informace o stavu placení členských příspěvků SKI, oddílových příspěvků OZL za rok 2017, 2018 a příspěvků do SLČR  
7. Program závodů na Bílé organizovaných zapsaným spolkem v sezoně 2017/2018  

8. Příprava členů OZL na závodní sezonu 2017/2018  

9. Diskuse  

10. Různé  
Ad1) 

V 17,10 hod byla zahájena prezence konference 

Ad 2)  

V 17.15 hodin dle pozvánky a programu  přivítala  všechny Milada Němčíková , která je pověřena VV vedením 
konference.   

Ad 3)  

 M.Němčíková předává slovo předsedovi VV S. Olšákovi, který přednesl zprávu o činnosti z.s během léta 2017  

( v období od konání poslední VH ).  

• Konstatoval, že nebyl VV udělen  VH žádný úkol, každopádně si VV sám začal zjišťováním situace 
proveditelnosti nové lanovky, získání dotací z evropských fondů apod., případně možnost výhodného 
úvěru.  

• Proběhla aktualizace členů spolků starších 18-ti let a jejich zapojení do činnosti spolku. 

• Proběhla homologace sjezdovky na super G žáků.  

• Magistrát města Ostravy bude v průběhu konání Olympijských her zajišťovat Olympijský festival v 
Ostravě.Olympijské dny budou probíhat i ve čtyřech zimních střediscích z nichž jedno bude na  Bílé. 
Od červa se VV připravuje na zajištění této významné akce. Jednáním za výbor byl pověřen V.Kutý , 
S.Olšák a J.Vrzgula. Olympijské dny na Bílé budou 10 a 11.2. 2018. Je třeba zajištění technické a 
organizační pomoci ze strany členů spolku. Pod helsem hledáme  novou Ester Ledeckou budou 
organizovány dva  veřejné závody v obřím slalomu a veřejné závody ve snowboardu.Dále proběhne 
ukázka a  výuka skialpu, přednáška horské služby, ukázka ledolezectví a dětský parčík  

• Aktuální stav rozvoje areálu- byla dokončena oprava systému zasněžování a je nutnosti provedení 
opravy zasněžování na modré sjezdovce. Tato oprava byla realizována a vše je připravena na zimní 
sezonu vč. dokončení Biskupské sjezdovky.  

• Informace o vybudování velínu pro zasněžování ve věži, Velín je již v provozu a místnost pro 
uskladnění lyží a ostatních materiálů pro závodní činnost je také v provozu.  

• Provozování areálu Jih- majetkové poměry nejsou dořešeny, byli jsme nuceni opět prolongovat 
smlouvu za stávajících podmínek s Obcí Bílá.  
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• K dotačnímu programu, v letošním roce vznikly problémy s rozdělováním dotačních titulů – viz kauza 
s podvody. Některé dotační programy byly zrušeny. Vznikl výpadek těchto prostředků (byly změněny 
podmínky).  Nový dotační program „Můj klub“ je snad vhodný k náhradě těchto zdrojů. 

• V prosinci proběhne stěhování kanceláře spolku v areálu Stadionu. 

• Další viz zpráva S.Olšáka – příl. č. 1 

Druhou část tohoto bodu přednáší J.Vrzgula a přednáší informace o situaci v areálu SKI Bílá Služby s.r.o. - dceřiné 
společnosti 

• Sděluje, že byla zahájena zimní sezona. Všechno proběhlo dobře, Jezdí se na  450 metrech za hotelem Bauer. 
V sobotu proběhne zahájení provozu na červené sjezdovce na severu a v sobotu proběhne Openning párty.  

• Informace o letním provozu, o úklidu obou chat a přípravě lanovky na novou sezonu a rozšíření Biskupské 
sjezdovky, včetně opravy rozvodů na zasněžování. 

• Letní provoz zahájen 2.6.2017. Plán provozu byl jen do 8.10. nakonec proběhlo prodloužení do 15.10. Zvažuje 
seže provoz v dalším roce bude  zahájenuž  1.5. a 8 5.2018.  Kdy lidé mají zájem vyrazit už do přírody.   

• Proběhly závody Běhej lesy, přes 1100 startujících.  Dále proběhl Pohár Beskydské magistrály, Pohár ve sjezdu 
plus  a uskutečnilo se pár presentačních akcí firem s prodejem ko.  

• Jediný rest je zatékající střecha na budově Pily, na kterou nezbyly prostředky.  

• Další viz zpráva J.Vrzguly – příl. č. 2 

 
Ad 4) 
Slovo si přebírá S.Olšák a sděluje informace o předběžných  ekonomických výsledcích k 31.10. 2017.  
Průběžné čerpání rozpočtů za uplynulý rok. Výsledky budou předány auditorovi, kde proběhne optimalizace. Plán byl 
přeplněn a celá sezona se dá hodnotit jako úspěšná. Povýšila se položka výnosy z reklam a dary.  
Z nákladů se bohužel navýšila položka za opravy. Úprava sjezdovek, oprava a údržba horní části modré sjezdovky a 
modernizace věže rozhodčích a nákup nové řídící jednotky na lanovku.  
Podrobné informace jsou uvedeny ve zprávě S. Olšáka, příl. č. 3. 
 
M. Němčíková otevírá diskuzi k této otázce.. Nikdo se nehlásí, předává tedy slovo J.Vrzgulovi. Který informuje o stavu 
výnosů a nákladech v s.r.o.  

• Tržby v zimní sezoně byly v souladu s plánem 

• Tržby v letní sezoně taky byly slušné 

• Rozdíl byl  ve skutečnosti + 5 mil oproti  plánu. 

• Plánované náklady byly menší než realita, promítá se do toho podle délky sezony navýšení elektriky, PHM 
apod. 

• Proběhly opravy a údržba v souladu s plánem.  
  Viz příl. 4. 
 
 
 
Ad 5) 
M. Němčíková  postupuje k dalšímu bodu programu a předává slovo J. Vrzgulovi a ten informuje o  brigádnických 
hodinách sděluje, aby si členové zkontrolovali počty svých brigádnických hodin. Pro členy sdružení, kteří nemají 
odpracované brigádnické hodiny je možno pořídit sezónní permanentku za částku 1.500,- Kč. Pokud mají odpracované 
hodiny, pouze odevzdají karty k nabití s předstihem.  Nabízí k nahlédnutí seznam brigádnických hodin.  
Další dotazy nebyly vzneseny, proto se přechází k dalšímu bodu programu. 
 
Ad 6) 
 M. Němčíková   předává slovo S.Olšákovi, aby přednesl zprávu o stavu plateb členských příspěvků.  
Členské příspěvky jsou vybírány na konferenci a na VH.  Upřednostňuje bezhotovostní platbu a sděluje bankovní 
spojení. Konstatuje výše členských příspěvků pro nezletilé, produktivní a seniorský věk. Informuje o povinnosti placení 
členských příspěvků a připravit podklady k VH.  
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Ad 7) 
M. Němčíková  předává slovo S. Olšákovi, který přednáší Program závodu na Bílé . 
 
Termíny 
               10- 12.2. 2018   Olympijský festival 
               16- 18.2. 2018   FIS UNI + MČR juniorů 
                3.3.- 5.3. 2018   RKZ žáků               
                17-18.3. 2018   Madeja Cup 
                7.4.2018   oddílový přebor.  
 
Kontaktní osobou pro přihlášení na závody je S.Olšák a to formou mailové přihlášky.  
 
 
Ad 8)  
M. Němčíková  předává slovo S.Skoumalovi OZL – přednáší zprávu o sportovní činnosti  oddílu. Viz příl. č.5 
 
Ad 9) 
 M. Němčíková přechází  k dalšímu bodu programu, a tou je diskuze. 
Slovo si bere Vašek Vrzgula, představuje se k těm, kteří ho neznají. Chce zainteresovat mladé členy spolku aby  se více 
angažovali  v areálu a více se zapojili do práce spolku. Upozorňuje na areály v blízkosti Bílé, kdy jsou více dynamičtější a 
jdou po větší prezentaci areálů. Má na mysli online marketing přes facebook a Instagram,  
 

• Do diskuze vstupuje J. Vrzgula, reaguje na výstup V.Vrzguly, hodnotí pozitivně zapojení do sociálních sítí, 

• Uvádí, že i jednotné oddílové oblečení má má význam pro větší  prezentaci oddílu. Předvádí kolekci cyklo 
oblečení pro členy LO s dotací ze strany a spolku. Je možnost si objednat soupravu pro silniční i bike cyklistiku. 

 

• Do diskuze se hlásí P.Ochmann, který otevírá otázku, co si myslí většina ohledně dalšího směřování spolku. 
Informuje členy spolku, že plánujeme  realizaci ankety, kde by se měly promítnout případné návrhy a názory 
jednotlivých členů spolku 

 
Další dotazy nebyly vzneseny.  

 
Ad 10) 
závěrečné slovo M. Němčíková  předává S.Olšákovi a  tento děkuje za účast a pozornost na konferenci a  zahajuje 
neoficiální část konference a tím je malé pohoštění.  
Skončeno v 18.34 hod. 
 

  Mgr. Jana Pavlůsková 

Zapisovatel 

Přílohy : 

Příloha č. 1 
Příloha č. 2 
Příloha č. 3 
Příloha č. 4 
Příloha č. 5 
 


